

CONCORD



C1 Chronograph Rose Gold

A clever blend of classicism and futurism, the C1 Chronograph Rose Gold is equally at ease in sports activities as in an urban context. Its elegant rose gold case creates subtle contrasts with the carbon fibre dial and its high-tech elements adorning the bezel. This strong effect is softened by a brown alligator leather strap secured directly to the case with no lugs, one of the signature features of the famous C1.

Movement	Automatic, Valgranges A07.211, COSC-certified chronometer, 28'800 vib/h, 4 Hz, 25 jewels, snailed bevelled rotor, Côtes de Genève decoration, 48-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, date, chronograph
Case	18K rose gold, 44 mm Rubber-coated protective side-screwed ring enhanced with 8 decorative elements on the bezel 18K rose gold, rubber and composite crown with C1 logo Sapphire crystal with anti-glare treatment on both sides Transparent screw-down case-back Water-resistant to 200 m
Dial	Black carbon fibre Rhodiumed hands and hour-markers with Superluminova Hour, minute and seconds counters at 6, 12 and 9 o'clock Date window at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Brown alligator leather with 18K rose gold folding clasp

CONCORD



C1 Chronograph Rose Gold

Savant mélange entre classicisme et futurisme, le C1 Chronograph Rose Gold se sent aussi à l'aise au sport qu'à la ville. Son élégante boîte en or rose joue d'habiles contrastes avec le cadran en fibre de carbone et les éléments au look très high-tech réhaussant la lunette. Un ensemble que vient adoucir un bracelet en alligator brun rivé directement dans la boîte sans aucune corne, ou l'une des marques de fabrique de la désormais célèbre C1.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre Valgranges A07.211, certifié chronomètre COSC, 28'800 Alt/h, 4 Hz, 25 rubis, rotor biseau colimaçoné, décor Côtes de Genève, réserve de marche de 48 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date, chronographe
Boîtier	Or rose 18 K, 44 mm Anneau de protection gainé de caoutchouc, vissé latéralement et réhaussé de 8 éléments sur la lunette Couronne en or rose 18 K, caoutchouc et composite, avec logo C1 Glace saphir avec traitement antireflet des deux côtés Fond transparent vissé Étanche à 200 m
Cadran	Noir en fibre de carbone Index et aiguilles rhodiés avec Superluminova Compteurs des heures, minutes et petite seconde à 6h, 12h et 9h Guichet date à 3h
Bracelet	Alligator brun avec boucle déployante en or rose 18K